
                 
 

Referat af bestyrelsesmøde, onsdag, den 04. oktober 2023 
 
Deltagere: Finn S. Petersen, Solveig Felletoft, Peer Frandsen, Karen Østertoft, Inge Gaden, 

Michael Edahl (1.supp.) 
Fraværende:  Ingen 
  

 Finn bød vores nyvalgte bestyrelsesmedlem Karen Østertoft velkommen. 

Iflg. dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde: 
 

Der var ikke noget referat fra sidste møde. 
 

2. Meddelelser fra formanden: 
 
Enighed om 2 træer, der står i skel i Lundparken, skal blive stående. 
Rensning af rødalger er udført perfekt. 
De 2 hække ved udkørslerne fra henholdsvis Skjold- og Lundparken er blevet   
Klippet. Uenighed om Skjoldparkens hæk er klippet nok?? 
Viseværten (Hans) er begyndt at rense tagrender. 
 

3. Meddelelser fra bestyrelsen: 
 

Intet 
 

4. Evaluering af afdelingsmøde: 
 

Der var et godt fremmøde. 
Der var livlig diskussion vedr. huslejeforhøjelserne ved mødet. Der var ikke så 
meget at gøre, da det er Herning Kommune, der har pålagt afdelingerne i 
Fællesbo og øvrige boligselskaber at forhøje henlæggelserne. 
Vi har desværre ikke været gode nok til at ”spare op”. 
Vi havde for meget mad i overskud. Det burde der ikke være, når vi har 
tilmeldinger. Vi prøver at løse problemet næste gang. 
 

5. Julefrokost: 
 

Gennemgang af indbydelsen til julefrokosten,  
mandag, den 20. nov.2023, kl. 17.00 
Solveig prøver at indsamle præmier til lotteri. Solveig spørger Conny, om hun 
vil pynte borde. 
Inge sørger for Servietter og sange + tjekker med centret vedr. dato, øl, vand 
og vin. 
Finn har styr på duge og maden. 
 

6. Evt.: 
 

Næste møde:   
Kort opfølgningsmøde ved Inge: mandag, den 13.11.2023 kl. 16.00  
                                                                                              

Ref.: Inge Gaden 


